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          Целью данной работы является разработать проект индивидуального предприятия  по производству и реализации  светопрозрачных  конструкций. В рамках поставленной цели в работе изложено решение следующих задач: 1.	Раскрыты основные принципы и основы бизнес - планирования. 2. Выявлены все условия формирования устойчивого предприятия как системы на примере предприятия по продажам светопрозразчных конструкций. 3. Дана характеристика становления рынка светопрозрачных конструкций в России. 4. Раскрыты особенности рынка светопрозрачных  конструкций, а именно металлопластиковых, алюминиевых, цельностеклянных изделий. 5. Создан  бизнес-план открытия индивидуального  предприятия малого бизнеса.
        

        
          The aim of this work is to develop a project of an individual enterprise producing and selling glass translucent structures. As part of the stated objective the following tasks are described in the work: 1. The main principles and fundamentals of the business - planning process are outlined. 2. All conditions necessary to develop a sustainable enterprise as an entire system are illustrated by an example of a translucent structures trading enterprise. 3. A characteristic of Russian translucent structures market is provided. 4. All features of the translucent structures market, namely metal-plastic, aluminum, all-glass products are described. 5. A business plan of an individual small businesses enterprise is developed.
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